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Szonowny Pan

Mqrek Wojtkowski

P re zyde nt M i asta Wlo claw ka

Dotvczy: UwzoledQienia wnigsl,<u z,loioneao przeze qnie w dniy 37.08.2020r
do proi,ektu budie,tu nia.rta Wloclavtek 2027 roku

Uprzejmie prosze o udzielenie odpowiedzi w nostqpujqcej sprawie jak
zostal zalatwiony wniosek i propozycje zadania , kt6re w dniu 31.08.2020 r
zgtosilem na piimie Panu Prezydentowi w imieniu mieszkartc6w do projektu
budietu miasta Wtoctawek 2021 roku.

,,Przebudowa - modernizacjo chodnika w ciqgu ulicy Brdowskiej prawd strona
od ulicy wiejskiej do ul, lanieszczyzna i dalej do ul. Planty 1", orientdcyjna -
szacunkowd wortoii zadania 750 tys. zl,

Przypomnq, 2e w tej sprawie mieszkoricy ztoiyli w dniu 17.07.2020 petycjq do

Rady Miasta Wtoctawek. Komisja Skarg i Petycjiw dniu 27.08.2020 r
pozytywnie ustosunkowala siq niniejszej petycji uznajqc proibq mieszkaricowi o

przebudowq chodnika w ciqgu ul. Brdowskiej za stusznq. Rada Miasto
wtoclawek uchwalq nr XXVI/729/2020 dnia 29.09.2020r uznata petycjq

mieszkaric6w zo stusznq by uwzglqdnit Pan Prezydent ich proibq w planie

finansowym projektu bud2etu Miasta Wloclawek 2021 roku.

W zwiqzku z powyiszym uprzejmie proszq o udzielenie odpowiedzi.

Z powa2aniem


